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前言

　　世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，我们将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
　　我们找来了专门研究西方历史、西方文化的专家学者，请教了专业的翻译人员，精心挑选了这些
可以代表西方文学的著作，并听取了一些国外专门研究文学的朋友的建议，不删节、不做任何人为改
动，严格按照原著的风格，提供原汁原味的西方名著，让读者能享受纯正的英文名著。
　　随着阅读的展开，你会发现自己的英语水平无形中有了大幅提高，并且对西方历史文化的了解也
日益深入广阔。
　　送您一套经典，让您受益永远！
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内容概要

世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，编者将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
     本书为其中之一的《伊索寓言》分册。
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章节摘录

　　The Eagle and the Fox　　（Townsend 253 = Perry 1）　　An Eagle and a Fox formed an intimate
friendship anddecided to live near each other.　The Eagle built her nest inthe branches of a tall tree， while the
Fox crept into theunder-wood and there produced her young. Not long afterthey had agreed upon this plan, the
Eagle, being in want ofprovision for her young ones, swooped down while the Foxwas out, seized upon one of the
little cubs, and feastedherself and her brood. The Fox on her return, discoveredwhat had happened, but was less
grieved for the death of heryoung than for her inability to avenge them.　　A just retribution, however, quickly fell
upon the Eagle.While hovering near an altar, on which some villagers weresacrificing a goat, she suddenly seized a
piece of the flesh,and carried it, along with a burning cinder, to her nest. Astrong breeze soon fanned the spark into
a flame, and theeaglets, as yet unfledged and helpless, were roasted in theirnest and dropped down dead at the
bottom of the tree. There,in the sight of the Eagle, the Fox gobbled them up.
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